



香港浸会大学学生专享长期住宿优惠 Exclusive Long Staying Package Offer for HKBU Students

预订连续30晚或以上住宿，可享**95折优惠**。
Enjoy **5% discount** on room rate by booking
consecutive 30-night or above.









酒店提供全面无烟及品味住宿环境，优越地理位置带给你更多的舒适与便利！

The hotel offers you a cozy and stylish accommodations with smoke-free environment and all the conveniences around the hotel!

立即预订
BOOK NOW



尊享免费优惠 Complimentary Privileges :

-  每周一次客房清洁服务
Housekeeping service once a week
-  每天享用精选早点
Morning refreshments
-  享用24小时咖啡及茶
Coffee & Tea
-  每星期使用自助洗衣及干衣设备一次
Use of self-service laundry and drying facilities once a week
-  使用24小时iEngage电脑设备
Use of computers at iEngage
-  使用酒店Sweat Zone健身设备
Use of fitness equipment in Sweat Zone
-  享用无线上网服务
Free Wi-Fi access
-  拨打本地电话
Local telephone call

查询或预订 Reservation and Enquiry :

姚小姐 Ms. Rainie Yiu | ☎ (852) 3963 6686 📞 (852) 5501 0618 ✉ acm@mongkok.iclub-hotels.com

条款及细则 Terms and Conditions :

优惠适用于由即日起至2024年12月31日，展览会期间、公众假期及其前夕设额外附加费，订房一经确认，恕不接受取消或更改。优惠只适用于指定日期及客房类型。优惠不可与其他优惠同时使用。所有客房及优惠均视乎供应情况及酒店确认。如有任何争议，富薈士瓜湾酒店保留一切最终决定权。
Offer is valid from now until 31 December 2024. Supplementary charge per night will be applied during fair period, festive days, and eves. No cancellation and amendment is allowed once the booking is confirmed and failure to arrive at the hotel will result in forfeiture of the prepayment.
The promotion offer is valid on selected dates and room categories only. Offer cannot be used in conjunction with other offers or privileges.
All rooms and privileges are subject to availability and hotel's confirmation. In case of any dispute, the decision of iclub To Kwa Wan Hotel shall be final and conclusive.